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AAN 
het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Roermond 
 
DOOR TUSSENKOMST VAN 
de griffier 
 
Swalmen, 14 mei 2025 
 
Betreft: vragen ex artikel 43 RvO inzake mogelijke duurzame opvanglocatie Hotel Asselt 
 
Geacht college, 
 
Zoals bij u bekend, werden tot 1 april jl. Oekraïense vluchtelingen gehuisvest in Hotel 
Asselt. Zij zijn met open armen ontvangen door de Swalmer gemeenschap. Door het maken 
van goede afspraken over begeleiding en huis- en gedragsregels, en dankzij een 
constructieve samenwerking met lokale partners – zoals de Dorpsraad Swalmen – kan de 
gemeente Roermond hier met een goed gevoel op terugkijken. 
 
Het tijdelijk inrichten van Hotel Asselt als opvanglocatie is echter wezenlijk anders dan het 
structureel wijzigen van de functie naar een duurzame opvanglocatie. Een dergelijke 
functiewijziging kan ingrijpende gevolgen hebben voor inwoners en ondernemers in de 
directe omgeving. Heldere en transparante communicatie is in dat kader essentieel. 
 
Onze fractie heeft over dit onderwerp inmiddels tweemaal vragen gesteld. Deze zijn echter 
zeer summier en dus niet naar tevredenheid beantwoord.  
 
Vandaar dat wij de volgende (vervolg)vragen aan uw college stellen: 
 

1. Hoe kijkt u terug op de communicatie richting de omgeving in Swalmen en richting 
de gemeenteraad over het beëindigen van de opvang van Oekraïense vluchtelingen 
in Hotel Asselt per 1 april jl.? Acht u deze communicatie volledig en transparant? 

2. In uw beantwoording van onze vragen van 21 april jl. geeft u aan dat er momenteel 
een onderzoeksproces loopt om te bezien of Hotel Asselt duurzaam als 
opvanglocatie behouden kan blijven voor de gemeente Roermond. Wij ontvangen 
hierover graag meer duiding: wie verricht het onderzoek, wat is de exacte 
onderzoeksvraag, en op welke wijze en binnen welk tijdspad wordt het onderzoek 
uitgevoerd? 

3. U geeft aan dat in het onderzoek rekening wordt gehouden met het huisvesten van 
verschillende doelgroepen. Met welke doelgroepen wordt concreet rekening 
gehouden, en op basis van welke overwegingen is voor deze doelgroepen gekozen? 

4. U stelt dat bij het participatieproces de Leidraad Omgevingsdialoog bepalend is voor 
het vormgeven van de dialoog met de omgeving. Wat betekent dit concreet in de 
context van dit traject? Op welk moment en op welke wijze worden inwoners, 
ondernemers en andere belanghebbenden betrokken? 

5. Op welke wijze wordt de gemeenteraad betrokken bij het verdere proces? 

Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet, binnen de daarvoor geldende 
termijn. 

Namens de fractie van Demokraten Swalmen, 
 
Niek Geraedts, Jos Tobben en Angela Sanders-Meuter 
raadsleden 
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